
 

Onsdag d. 13. marts kl. 16.15-18.15 

Rampelys – lejligheden 

Referat 

Deltagere: 

A+ud: Troels, Rebecca, Tommy 

Valg af referent 

1. Godkendelse af referat af mødet 13.2. Godkendt.  

2. Godkendelse af dagsorden. Godkendt.  

3. Nyt fra Silkeborg Kommune – Sofie og MaibriL har ordet 
- samarbejde med Kulturens AnalyseinsNtut 
- evaluering af proces for samarbejdsaPaler 
KFOI-udvalget har godkendt af værtskab for LMS i 2025 i Silkeborg med koncerter rundt om på alle 
skoler i kommunen. 

Der er overført 300.000 kr. fra 2023 Nl de frie midler i 2024. Der er ønske om en udtalelse om 
overordnede pejlemærker eller emner, som udvalget må have for øje i 2024.  

- Når vi laver udtalelse Nl udvalget omkring de overførte midler, kan vi komme ind på 
opmærksomhedspunker, som kulturrådet finder vigNge, men rådet må også være 
opmærksomme på at holde en lav detaljeringsgrad.  

- Indspark kan være sårbare unge og ældre, decentrale kulturelle akNviteter spredt ud over hele 
kommunen og herunder forsamlingshuse og lokalråd. AkNviteter kunne være lokale grupper, 
der optræder med musik, teater eller dans etc. på forsamlingshuse og insNtuNoner. 

Forvaltningen ønsker en Nlkendegivelse af om Kulturrådet stadig ønsker at beholde Ungepuljen. 
Fremover sendes ansøgninger Nl Rasmus og Rebecca konsulteres i forbindelse med vurderingen. 
Kulturrådet afstår opgaven og Rasmus og Rebecca koordinerer sagsbehandlingen. 

Majbrit orienterer om at forvaltningen Zarter samarbejdet med Kulturens AnalyseinsNtut i næZe 
uge. Der kommer orientering via Det sker i Silkeborg Nl de Zørre kulturaktører i kommunen. Vi er 
velkomne Nl at orientere vore medlemmer. Samarbejdet vil omfaLe et spørgeskema reLet Nl 
borgere generelt i kommunen.  

Angående møde med forsamlingshuse skal vi have a[laret roller på mødet.  



- Kulturrådet vil gerne sæLe fokus på forsamlingshuse som arrangører og ramme for kulturelle 
akNviteter. Mødet vil Zarte med en orientering om de Nlgængelige puljer. Målet er at iniNere Nl 
akNviteter i husene. 

Forvaltningen vil byde ind med at underZøLe kommunikaNon og rekruLering bl.a. Nl lokalrådene. 

MajbriL deltager i Kulturrådets møder under Sofies barsel. Emma skal varetage ansøgninger Nl De 
frie midler og vil deltage i Kulturrådets næZe vi møde.  

4. Orientering om henvendelse om deltagelse i Demensugen 2024. Der er muligheder for at sende 
sanggrupper og orkeZre ud på plejehjem for bl.a. demente, men der vil være involveret betaling. Vi 
vil kunne lægge Demensugen på  vores Facebookside, så vore medlemmer kan byde ind. 

5. Orientering om Bomholt-møde 4.5.  
- Kulturrådet er af Viggo Tinggaard inviteret Nl en samtale mellem Helle Gade og Steen Vindum i 
maj måned.  

6. PrakNsk planlægning af generalforsamling – se liZe udsendt med referat af sidZe møde 
- Regnskab og Budget. Mi`ael bruger regnskab og budget for de Nldelte midler Nl at udfærdige 
samlet budget for 2024.  

7. NedsæLelse af arbejdsgruppe Nl planlægning af mødet 27.5. om Kultur i hele kommunen. 

- Bente og Mi`ael melder sig på opgaven.  

8. Behandling af ansøgninger Nl de frie midler 
8 ansøgninger udsendes samNdig med denne dagsorden, men i særskilte mails. 

- Diverse Speak. Kulturrådet finder at projektet ligger uden for området for de frie midler. 

- Dynamo. Det er et spændende projekt, som kommunen kan købe, men ligger uden for de frie 
midlers område. 

- Manana Band. Projektet er for at ZøLe handelslivet, og rådet finder, at det må være 
Handelsforeningens ansvar. 

- Sejs koret. Projektet kan fungere som en promovering af Silkeborg i det danske samfund i 
Hamborg og i den forZand ser vi det som anbefalelsesværdigt.  

- Sorring ByfeZ. De frie midler ZøLer ikke byfeZer, og på den baggrund kan rådet ikke anbefale 
projektet. 

- Kedelhuset. Det er et spændende projekt, som rådet anbefaler som opZart en 
underskudsgaranN. 

- Fortunakoret. Kulturrådet finder ansøgningen anbefalelsesværdig.   



9. Bordet rundt 

10. Forplejningsansvarlig Nl næZe møde 

11. Eventuelt 

Referent Erling


